
Raadsinformatiebrief 
 
 
 

 Stationsstraat 4 – 3161 KP Rhoon - Postbus 1000 - 3160 GA Rhoon - T (010) 506 11 11 - E 
info@albrandswaard.nl 
 

De gemeenteraad van Albrandswaard 
 

Uw brief van:  Ons kenmerk: 2024-035462 

Uw kenmerk:  Contact: E. Weterings 

Bijlage(n):  Doorkiesnummer: 010-5061137 

  E-mailadres: e.weterings@albrandswaard.nl 

  Datum: 23 april 2024 

    

Betreft: schriftelijke vragen proces keuze locatie Julianaschool 

 
 

Geachte raadsleden, 

 
INLEIDING 

Op 12 april jongsteleden heeft de fractie Stem Lokaal schriftelijke vragen ingediend naar aanleiding 

van de raadsinformatiebrief (2024-023320) over het proces locatiekeuze nieuwbouw Julianaschool. 

Met deze raadsinformatiebrief geven wij antwoord op deze vragen. 

 

KERNBOODSCHAP 

Het college onderzoekt de locaties uit de quick scans zoals die op 9 oktober 2023 zijn gedeeld met 

Beraad en Advies inclusief een variant van de locatie “Sportlaan” na overleg met de 

vertegenwoordiger van het schoolbestuur. 

 

TOELICHTING 

Vraag 1: 

Waarom geeft het college geen gehoor aan het onderzoeken van de locatie Omloop? 

 

Antwoord: 

De locatie De Omloop is voor het college om een aantal redenen geen geschikte locatie voor het 

realiseren van een school. Een school is een stedelijke ontwikkeling en De Omloop (sportpark) ligt 

buiten bestaand stad en dorpsgebied (BSD). Het provinciale beleid is dat stedelijke ontwikkelingen 

buiten BSD niet zijn toegestaan. De optie om een school in de ontwikkeling van de woningbouw op de 

Omloop mee te nemen is, wat betreft ruimtebeslag van het bouwplan met ongeveer 23 lokalen 

inclusief de benodigde buitenruimte, financieel geen haalbare optie. Ook is het idee dat de leerlingen 

van de Julianaschool bewegingsonderwijs kunnen krijgen in het sportzaaltje aan de Sportlaan niet 

uitvoerbaar omdat hier de leerlingen van de Don Bosco (die ook groeit) gymnastieklessen krijgen.  

 

Vraag 2: 

Waarom gaat het college nu ineens onderzoeken of er mogelijkheden zijn voor renovatie van de 

Julianastraat en de Sportlaan? 

 

 

 



 

 

Antwoord: 

Op basis van de eerste uitkomsten van de locaties in het afwegingskader werd duidelijk dat nog 

steeds zowel de Rivierweg als de Sportlaan in beeld zijn voor realisatie van een nieuw schoolgebouw 

van ongeveer 23 lokalen. Wij schreven dit al in onze raadsinformatiebrief van 26 maart jongstleden. 

Deze eerste uitkomsten zijn verkennend besproken met de vertegenwoordiger van het schoolbestuur. 

In dit overleg heeft hij de resultaten van een enquête onder ouders toegelicht. Bij ouders, school en –

bestuur is weinig draagvlak voor de locatie Rivierweg. Wel is er een alternatief op tafel gelegd en dat 

is de variant beide huidige locaties renoveren dan wel nieuwbouwen. Deze kan bij ouders en school 

op een groter draagvlak rekenen dan de locatie Rivierweg. Wij vonden het daarom logisch om ook 

deze variant te onderzoeken. 

  

VERVOLG 

Het streven van het college is dat de gemeenteraad voor het zomerreces een voorstel wordt 

aangeboden m.b.t. de locatie van de Julianaschool. 

 
BIJLAGEN 

Geen 
 
 

Met vriendelijke groet, 

het college van de gemeente Albrandswaard, 

de secretaris      de burgemeester, 

  
mr. drs. Florus van der Linden drs. Jolanda de Witte 

 

 

 


